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BRÅ Spånga-Tensta 

B R Å  P r o t o k o l l  

2006-05-09, Sammanträdesrummet, Tenstagången 55, plan 5. 
 
Närvarande:  

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxSDN.  
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx
xxxxxxxxxxx SDF.  
xxxxxxxxxxxxx Näpo Södra Järva.  
xxxxxxxxxxxxxxxxxx Stödcentrum för unga brottsoffer. 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx FB.  
xxxxxxxxxxxxxx SvB. 
xxxxxxxxxxxxxxxx Connex.  
xxxxxxxxxxxxxxx Spånga Företagarförening.  
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx Fabege.  
 

Förhindrade att närvara: 
xxxxxxxxxxxxxx SDF.  
xxxxxxxxx SvB.  
xxxxxxxxxxxx Connex.  
xxxxxxxxxxxxxx Centrumkompaniet. 
xxxxxxxxxxxxx Tensta Företagarförening.  
xxxxxxxxxxxxxxxxx Åklagarmyndigheten.  
xxxxxxxxxxxxxx, Sisab.  

 
Nästa möte är bokat till den 8/6 kl. 9.00-11.00 på Tenstagången 55, 
Sammanträdesrummet 5 tr. OBS! Tid och plats! 
 
1. Mötesordförande xxxxxxxxxxx öppnade mötet. Sekreterare, xxxxx 

xxxxxx, förste justerare, xxxxxxxxxxx och andre justerare, 
xxxxxxxxxxxx. 
En kortare presentation av mötets deltagare genomfördes. 

2. Dagordningen fastställdes och fylldes på med några kompletterade 
punkter.  

3. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
4. Trafikveckan 2006 är genomförd. Fler barn och ungdomar anmäldes 

än till förra årets Trafikvecka. Majoriteten av deltagarna kom från 
Spånga-Tensta. En fråga kom upp angående satsning på information 
till vuxna och i synnerhet skjutsande föräldrar. Under hela veckan 
erbjöds information i såväl Rinkeby, Spånga som Tensta centrum. 
Under hösten satsar Trafikkontoret på kampanj till föräldrar om att 
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minska på skjutsandet. Detta har trafikgruppen sett som en 
komplettering till Trafikveckan. 

5. Grannstöd startade i Spånga den 8/5. Ett 20-tal frivilliga åker nu runt 
dagtid i Spånga i en Grannstödsbil som bl. a sponsras genom Folksam. 
Flera av grannstödjarna har gått volontärutbildningen. Responsen är 
positiv från de boende och detta är en bra förebyggande verksamhet. 

6. Informationspunkter: 
• Felanmälan – en broschyr har tagits fram i boendegrupperna. I 

denna broschyr står olika kontaktuppgifter för olika ”fel” och 
problem som de boende råkar ut för. Kommer att spridas via 
hemsidan, Medborgarkontor, bibliotek och boende själva. 

• Mediakampanjen – ägde rum i samband med Valborg. Adresserat 
utskick till tonårsföräldrar (13-17 år) gick via Precens. Önskemål 
om att samma material borde spridas till lärarna i skolorna 
framkom. Önskemålet ska framföras till Precens. 

• Inköpsstudie – av folköl och tobak genomfördes i början av april. 
Resultatet blev bättre än studien som genomfördes i oktober 2005. 
Bl. a noterades att ingen butik sålde folköl till ungdomarna i 
Spånga. Fler inköpsstudier kommer att genomföras. Fyra butiker 
ligger på gränsen för att hamna som ärende hos stadsdelsnämnden. 

• Anti-langnings-kampanj – genomfördes i samband med valborg 
med frivilliga, främst föreningar. I samband med detta uppkom en 
diskussion om illegal alkohol som säljs från föreningslokaler och 
lägenheter i området. Det är viktigt att alla följer upp dessa brott – 
såväl polis, åklagare som fastighetsägare. Eftersom detta inte sker 
idag enades rådet om att ett brev ska skrivas till åklagarmyndig-
heten liksom att justitieministern och chefsåklagaren ska bjudas in 
till ett möte framöver. 

• Bostadsinbrott – närpolisen kommer att få förstärkning utifrån för 
att jobba intensivt med detta. Ett 10-tal poliser kommer att 
fokusera på detta under en period framöver. Man har bl. a kunnat 
se en koppling till spelmissbruk, illegal alkoholförsäljning mm. 
Behovet av snabba pengar kan ligga bakom vågen. Inom Ung och 
Trygg på Järva tittar man även på förklaringar på detta. 

• Poliskontor – finns numer ett beslut om att öppna 13 lokala kontor 
i Stockholms län, varav ett i Tensta. Lokalfrågan verkar inte vara 
något problem, flera fastighetsbolag erbjuder sig liksom 
förvaltningen. Personalfrågan är ett annat problem. Rekrytering 
pågår. Målet är en mix mellan nyexaminerade och rutinerade 
poliser. 

• BRÅs Eggebykonferens den 28/3 – dokumentation finns. Delades 
ut. Frågan är hur vi går vidare? Frågan kommer att tas upp på nästa 
BRÅ när alla hunnit läsa igenom dokumentationen. 

• Eggebykonferensen 19/4 med Barn och Unga i riskzongruppen – 
dokumentation finns. Detta arbete har just börjat. Kommer 
troligtvis att fortsätta med en uppföljningskonferens i höst. 

7. Under punkten Övrigt diskuterades: 
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• Polisstationen i Rinkeby kommer att vara öppen hela sommaren. 
Arbetsbelastningen kommer att vara hög med tanke på valet, 
fotbolls VM mm.  

• Mopeder, Mini MC, fyrhjulingar mm börjar komma fram igen. Det 
önskades en uppföljning av informationskampanjen som 
genomfördes förra året tillsammans med Rinkeby SDF. Frågan ska 
tas upp med Rinkeby igen. 

• Åklagarrepresentation i vårt BRÅ är oklar. xxxxxxxxxxxxxxxx 
slutar och eventuell efterträdare är inte klar. Klart är att ett behov 
av åklagarrepresentation finns i BRÅ Spånga-Tensta. 

• Staketet vid Gullingeskolan – är på gång. Fråga ställdes angående 
praktiska detaljer kring beställning av staket. Frågan är utredd. 

• Bötning – spel mm blir allt vanligare bland barn och ungdom. 
Arbete mot detta pågår redan i skolorna. Stödcentrum för unga 
brottsoffer delar gärna med sig av information kring detta problem 
i olika forum. Flera är intresserade.  

8. Nästa möte är inbokat till den 8 juni kl.9.00-11.00 i 
Sammanträdesrummet, plan 5, Tenstagången 55.  
 
 

 
 
 
xxxxxxxxxxxxx  xxxxxxxx  xxxxxxxxxxxx 
Sekreterare  Ordförande och  Andre justerare 
  förste justerare 
 
 


